



Protokoll från Styrelsemöte i Örvikens byaförening. 894701-8134.

Plats/Tid: Folkan Söndag 2025-08-17 kl. 18:30

Närvarande: David Albertsson, Lars-Anders Burman, Benny Eckhardt, Erik Wikström, Mattias Albertsson, Mikael Sundqvist, Hans Boman, adjungerad Östen Hansson

Agenda:

1. Ordf David öppnade mötet med att hälsa alla välkomna.

2. **Val av sekreterare.** Hans

3. **Val av Justerare.** Mikael

4. **Godkännande av dagordning.** Godkändes.

5. **Genomgång av föregående styrelsemötesprotokoll.** Godkändes.

6. **Ekonomi.**

a) Saldot är ca: 109.000 kr. Vi har fått in Y-bomsinbetalningar och Bryggsektionsmedlemsavgifter.

Projekt: Småbåtshamnen

- Hur gör vi vid ev behov av större båtplats, den får stå i kö, OK.

- Skylt vid Sjösättning/upptagning ordnas, ny Lamineringsmaskin införskaffas för dylika skyltar, beslutades, OK.

- Fastställande och undertecknande av stadgarna för Örvikens Båtplatser, Ordf och Sekr skriver under.

- Lista bör framtas för ansvariga någon vecka per sommar av varje båtägare, samt arbetsmöte vår och höst.

- Slutredovisning under september

Projekt: Bad toan

- Behov av utökat driftsbidrag för Bad-Toans tömningar, har ansökts om och vi fick svar i fredags 6000kr OK från kommunen.

Projekt: Upprustning av Nyön: Iläggning av angöringsplattformen utförd. Boj-EKAN lånad från Kurjan för förankringsstenarna.

- Några av kvarvarande Investeringarna kan göras, och Projekttiden är ju förlängd till 2026-12-31 så det är ingen brådska.

Projekt: Upptäck sportfisket: Nicklas ej närvarande, frågan tas upp nästa möte.

7. **Diskussion och beslut kring eventuella övriga arbeten och projekt.**

* **Nytt bastuaggregat**

- Fastställt i efterhand när vi redan tagit beslut om inköp av nytt bastuaggregat, via sommarens mailkonversation, OK

* **Ansökan om bidrag från hjärt och lungfonden för uteskåp för hjärtstartare, blev svaret NEJ**

* **Informationsmöte om sanering av kisaskan, sker okt - nov**

- Förslag att ett möte med boende efter Timmerviksvägen sker ca 14 dagar före mötet i byn med Projledare, Krister Svensson från Kommunen.

* **Hur får vi sektionsansvariga till de sektioner som saknar ansvariga?**

- T.Ex. Badplatsen är i akut behov av ansvarig

- Vid badet behövs en skylt, endast Handikapp parkering, enl närboende till badplatsen. OK

Benny fixar denna skylt med hjälp av den nya Lamineringsmaskinen

* **Övrigt**

- Nya bräder behövs till omklädningsrummet på Badplatsen, feriearbetarna kan fixa detta nästa sommar.

- Feriepraktik, uppföljningsmöte planeras i sept med oss som deltog i somras, för att få det enklare till sommaren.

- Uppstädning runt Bryggområdet och hockeyplanen, planeras utföras i mitten av Sept.

8. **Utvecklingsprojektet "hur skall Örviken växa"?**

- Tas upp senare i höst.

9. **Byaföreningens nya stadgar**

- Östen startar detta arbete

10. **Övrig information från FH föreningen och S-föreningen**

- FH har bra ekonomi fortfarande, trots frånfallet av Motionsdanser. Många bröllop i sommar verkar ha varit räddningen

- Info från Östens möte i Bureå, vi fick se den presentation som han hade där.

12. **Avslutning** Nästa styrelsemöte: Söndag 251019 18.30 - 20.00

Ordföranden, tackade deltagarna för visat intresse, och mötet avslutades.

Vid protokollet **Hans Boman**